

## **Privacy Policy** Effective Date: February 2026

DNA Potion Limited ("we", "us", or "our") is a biotechnology company registered in Hong Kong. We respect your privacy and are committed to protecting your personal data in accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486) of Hong Kong.

### **1. Information We Collect** We may collect:

- Name, email address, phone number (when you contact us or subscribe to updates)
- Company name and job title (if provided)
- Technical data: IP address, browser type, pages visited, time spent (via cookies/Google Analytics)
- Any information you voluntarily submit through forms

### **2. How We Use Your Information**

- To respond to your inquiries
- To send company updates, newsletters (if you subscribe)
- To improve our website and user experience
- To comply with legal obligations

### **3. Sharing of Information** We do not sell your personal data. We may share data with:

- Service providers (hosting, email service, analytics)
- Legal authorities if required by law

### **4. Cookies and Tracking Technologies** We use essential cookies and Google Analytics to understand website usage. You can disable non-essential cookies through your browser settings.

### **5. Data Security** We implement reasonable security measures to protect your data. However, no system is completely secure.

### **6. Your Rights** Under PDPO, you have the right to:

- Request access to your data
- Request correction or deletion
- Withdraw consent for marketing communications

### **7. Retention** We keep your data only as long as necessary for the purposes stated.

### **8. Changes to This Policy** We may update this Privacy Policy from time to time. Changes will be posted on this page.

### **9. Contact Us** If you have any questions, please contact: Email: [info@dna-potion.com](mailto:info@dna-potion.com)

**私隱政策** 生效日期：2026 年 2 月

DNA Potion Limited（「本公司」、「我們」或「我方」）為一家於香港註冊的生物科技公司。我們尊重您的私隱，並承諾根據香港《個人資料(私隱)條例》（第 486 章）保護您的個人資料。

**1. 我們收集的資料** 我們可能收集：

- 姓名、電郵地址、電話號碼（當您聯絡我們或訂閱更新時）
- 公司名稱及職位（若提供）
- 技術資料：IP 地址、瀏覽器類型、瀏覽頁面及停留時間（透過 cookies 或 Google Analytics）
- 您透過表格自願提交的任何資料

**2. 資料用途**

- 回覆您的查詢
- 發送公司更新、通訊（若您訂閱）
- 改善網站體驗
- 遵守法律要求

**3. 資料分享** 我們不會出售您的個人資料。可能與以下機構分享：

- 服務供應商（主機、電郵服務、分析工具）
- 法律要求下的執法機構

**4. Cookies 及追蹤技術** 我們使用必要的 cookies 及 Google Analytics 分析網站使用情況。您可透過瀏覽器設定禁用非必要的 cookies。

**5. 資料保安** 我們實施合理的安全措施保護您的資料，但沒有任何系統是完全安全的。

**6. 您的權利** 根據《個人資料(私隱)條例》，您有權：

- 查閱您的個人資料
- 要求更正或刪除資料
- 撤回營銷通訊同意

**7. 資料保留** 我們只會在達成上述目的所需期間保留您的資料。

**8. 政策更新** 本私隱政策可能不時更新，更新將於本頁公佈。

**9. 聯絡我們** 如有任何查詢，請聯絡：電郵：[info@dna-potion.com](mailto:info@dna-potion.com)